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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi történt? 2" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Úgy tűnik a Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóság hamis tájékoztatása miatt valótlanságot
állítottak a K/11424. számú "Mi történt?" című írásbeli kérdésemre adott válaszban. A bázakerettyei
pszichiátriai  otthont  sújtó  munkaerőhiányról  szóló kérdésemre  azt  válaszolta  az  EMMI,  hogy a
„fenntartó  Szociális  és  Gyermekvédelmi  Főigazgatóság tájékoztatása  szerint  az  intézményben a
feladatellátás  személyi  és  tárgyi  feltételei  biztosítottak”.  Ezzel  szemben  a  Társaság  a
Szabadságjogokért adatigénylésére az SZGYF azt közölte, hogy 23 fő ápoló, gondozó, terápiás és
szociális munkatárs rendelkezett közalkalmazotti kinevezéssel a bázakerettyei otthonban, ami 38%-
os munkaerőhiányt jelentett a törvényi minimumhoz képest.

Ezzel kapcsolatban kérdezem Miniszter úrtól:

1.)  Lesz  bármi  következménye  az  SZGYF  hamis  adatszolgáltatásának  a  Minisztérium
irányába?

2.)  Van  a  Minisztériumnak  tudomása  arról,  hogy  mi  az  országos  helyzet  a  szociális
szférában található munkaerőhiánnyal kapcsolatban?

3.) Van a Minisztériumnak tudomása arról, hogy mi intézményenként a helyzet a szociális
szférában található munkaerőhiánnyal kapcsolatban?

4.) Mit gondol Miniszter úr, mi lehet az oka a munkaerőhiánynak?

5.) Mit gondol Miniszter úr, köze lehet a munkaerőhiánynak a bérhelyzethez?

Várom válaszát.



Budapest, 2020.09.22.

Tisztelettel,

Ungár Péter 

LMP

1


